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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  
Zastupitelstvo hlavního města Prahy   

    

Výbor kontrolní ZHMP   

ZÁPIS z 21. jednání 

Výboru kontrolního ZHMP konaného dne 9. 3. 2021 ve 12:00 hod. 

Malá zasedací místnost Rady HMP, Nová radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 

     

 
Přítomni: Ing. Alexandra Udženija, Mgr. Marta Gellová, Bc. Michaela Krausová, Mgr. Martin Benda, Ing. Ondřej 

Prokop, Bc. Tomáš Štampach 

Omluveni:  Ing. Pavel Richter 

Nepřítomni:   

Hosté: xxxxxx, Ing. Irena Ondráčková, ředitelka OKC MHMP, xxxxxxxxxxx 

Jednání řídil: Ing. Alexandra Udženija, předsedkyně Výboru kontrolního      
 

Text zahájení: 

Předsedkyně KV přivítala přítomné členy a hosty na 21. jednání KV v aktuálním volebním období. Konstatovala, že KV je 
usnášeníschopný a je možné zahájit jednání. Aktuální počet přítomných členů KV je 5, Ing. Richter je omluven a Ing. 
Prokop dorazí později. 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Program jednání, schválení zápisu z předchozího zasedání a určení ověřovatele zápisu   

2. Problematika zajištění ubytování osobám bez domova 

3. Stížnost na ředitelku Domova seniorů Elišky Purkyňové 

4. Petice na podporu RockOpery Praha 

5. K petici za návrat sousoší maršála Radeckého na Malostranské náměstí 

6. Prověření splnění úkolu, uloženého zastupitelstvem hlavního města Prahy č. 19/43 ze dne 10. 9. 2020 
(projednání loterijní vyhlášky s UOHZ) 

7. Podnět na podnájem stadionu Ďolíček 

8. Přemostění Holešovice - žádost o úhradu nákladů 

9. Zpráva ředitelky OKC o výkonu kontrolních činností 

10. Různé 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Program jednání, schválení zápisu z předchozího zasedání a určení ověřovatele zápisu   

Předkladatel: Ing. Alexandra Udženija, předsedkyně Výboru kontrolního 
 
Předsedkyně KV seznámila přítomné s návrhem programu jednání. Nebyly vzneseny žádné připomínky či návrhy. 
Žádné připomínky nebyly vzneseny ani k zápisu z předchozího jednání KV. Ověřovatelem byl určen Bc. Tomáš 
Štampach. 

Usnesení č. U-VK-0094 
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Výbor kontrolní ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  

1.  program jednání Kontrolního výboru podle přílohy č. 1 tohoto usnesení 

2.  zápis ze zasedání Kontrolního výboru ze dne 17. 2. 2020, uvedený v příloze č. 2 tohoto usnesení 

I I .   s t a n o v u j e  

Tomáše Štampacha ověřovatelem zápisu 

 

přijato jednomyslně, pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

2. Problematika zajištění ubytování osobám bez domova 

Předkladatel: Ing. Alexandra Udženija, předsedkyně Výboru kontrolního 
 
Druhým bodem jednání je problematika zajištění ubytování osobám bez domova. Předsedkyně KV uvedla, že dle 
podkladů k tomuto bodu se jedná převážně o záležitost městské části Praha 1, která se řeší už dlouhodobě a 
opakovaně. Městská část Praha 1 tuto problematiku komunikuje i s městskou části Praha 2. Řešení by se měl na 
úrovni hlavního města Prahy zhostit především radní pro bydlení, Adam Zábranský, a předseda výboru pro bydlení, 
Pavel Zelenka. S Panem Zelenkou to bylo konzultováno, rád se toho chopí, v současné době i připravuje koncepci 
bydlení osob bez domova. Řešení tohoto problému tak patří především na gesčně příslušné členy vedení hlavního 
města Prahy, nikoliv na Kontrolní výbor. 
 
Bc. Krausová se dotázala, zda byl o tom informován i radní Zábranský. 
 
Předsedkyně KV uvedla, že osobně radního nekontaktovala, avšak lze předpokládat komunikaci mezi radním a 
předsedou výboru pro bydlení. Navíc se chystá schůzka mezi nimi i za účasti městské části Praha 1, 2 a 7, kde by měla 
být tato problematika řešena. 
 
Mgr. Benda se dotázal, zda již proběhla schůzka radní Johnové a stěžovatele, které byla v minulosti avizována.  
 
Předsedkyně KV uvedla, že asi neproběhla, avšak radní Johnová má v současné době zcela jiné starosti s očkováním, 
proto je i v návrhu usnesení opomenuta. 

Usnesení č. U-VK-0095 

Výbor kontrolní ZHMP 

I .   ž á d á  

1.  radního Mgr. Adama Zábranského, předsedu Výboru pro bydlení ZHMP Pavla Zelenku 

1 .   o řešení problematiky ubytování osob bez domova v součinnosti s vedením městské části Praha 1, a 
případně jiných městských části 

 

přijato jednomyslně, pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

3. Stížnost na ředitelku Domova seniorů Elišky Purkyňové 

Předkladatel: Ing. Alexandra Udženija, předsedkyně Výboru kontrolního 
 
Předsedkyně KV představila další bod - Stížnost na ředitelku Domova seniorů Elišky Purkyňové. Tato problematika 
byla řešena na Výboru pro sociální politiku ZHMP, byla pozvaná ředitelka Domova seniorů. Zde byla podána 
informace, že ve věci bylo podáno trestní oznámení, což znamená, že ani KV se nedostane k žádným novým 
informacím. Ze strany KV proto není nic k řešení. Doporučuje se podnět uzavřít. 

Usnesení č. U-VK-0096 

Výbor kontrolní ZHMP 
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I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

stížnost na ředitelku Domova seniorů Elišky Purkyňové 

I I .   s c h v a l u j e  

ukončení projednání tohoto bodu z důvodu probíhajících úkonů v trestním řízení na základě podaného 
trestního oznámení na Domov seniorů Elišky Purkyňové 

 

přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

4. Petice na podporu RockOpery Praha 

Předkladatel: Ing. Alexandra Udženija, předsedkyně Výboru kontrolního 
 
Předsedkyně KV uvedla, že o daném podnětu hovořila i s radní Třeštíkovou. Grantová komise při posouzení tohoto 
projektu shledala některé nedostatky. Pro KV je však stěžejní, že nebyla splněna podmínka pro projednání petice na 
zastupitelstvu. I přes tuto skutečnost se však petice vyřídit nějakým způsobem musí, proto se navrhuje předat petici 
k vyřízení radní Třeštíkové. 
 
Mgr. Benda uvedl, že včera proběhla asi hodinová schůzka se stěžovateli i s ředitelem odboru kultury. Došlo k 
vysvětlení verdiktu grantové komise, také k ohrazení se k některým tvrzením, např. že grantová komise neviděla 
žádná představení RockOpery. To není pravda, neboť členové grantové komise navštívili představení RockOpery 
opakovaně. 
 
Stěžovatel uvedl, že v současné době má petice cca 2000 podpisů, z toho je asi 60 procent občanů Prahy, byla 
založena i online petice, dostává se velké podpory. Potvrdil, že proběhlo jednání, které bylo přínosné. Ocenil přínos 
hlavního města Prahy vůči RockOpeře, kterou již dlouhá léta podporuje. Bohužel v aktuální situaci je další udržení 
divadla velmi těžké. Ideální by bylo další podporu řešit formou daru. 
  
Předsedkyně KV uvedla, že KV není oprávněn rozhodovat o případné pomoci, to musí udělat rada hlavního města 
Prahy, případně zastupitelstvo. Proto je i navrženo usnesení předat věc na příslušnou radní, která může případně 
dořešit poskytnutí požadované pomoci a případný návrh směřovat kompetentnímu orgánu. 
 
Ing. Prokop uvedl, že granty nejsou nárokové, komise nějak rozhoduje a doporučuje. KV nemůže konstatovat nic 
jiného, než co je v současné chvíli navrhováno. Dále uvedl, že dále je možné věc projednávat s radní Třeštíkovou, 
případně je možné účastnit se jednání zastupitelstva a požádat o zařazení tohoto bodu do programu jednání, 
přičemž tento požadavek si může některý za zastupitelů osvojit. To však doporučuje využít až v případě, kdy nebude 
žádná odezva od příslušné radní. 
 
Mgr. Benda upozornil, že nová žádost musí být na jiný projekt, než ta zamítnutá. Ve zvyku bylo postupovat petice 
zastupitelstvu, zde se navrhuje předat jen radní, dotázal se, jak je to s počtem podpisů, stěžovatel tvrdí, že podpisů 
mají dost. 
 
Tajemník KV uvedl, že originál petice, která je k dispozici k nahlédnutí, obsahuje celkem 1100 podpisů, z nichž je cca 
20 procent občanů Prahy. Žádné další petice nebyly na Magistrát hlavního města Prahy doručeny. V tuto chvíli nelze 
považovat zákonem stanovenou podmínku za splněnou. 
 
Předsedkyně KV uvedla, že až bude petice splňovat zákonem stanovené náležitosti, může se stěžovatel na KV obrátit 
znovu. V tuto chvíli je však mnohem produktivnější věc řešit navrženým způsobem. 

Usnesení č. U-VK-0097 

Výbor kontrolní ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

petici na podporu RockOpery Praha 

I I .   k o n s t a t u j e ,  ž e  

není splněna zákonná podmínka pro povinnost předložení a projednání petice v zastupitelstvu hlavního města 
Prahy (podmínka podpisů alespoň 1000 občanů hlavního města Prahy) 
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I I I .   p ř e d á v á  

petici k vyřízení radní pro kulturu MgA. Haně Třeštíkové se žádostí o prověření rovného a spravedlivého 
přístupu grantové komise k žadateli 

 

pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

5. K petici za návrat sousoší maršála Radeckého na Malostranské náměstí 

Předkladatel: Ing. Alexandra Udženija, předsedkyně Výboru kontrolního 
 
Dalším bodem je  petice za návrat sousoší maršála Radeckého na Malostranské náměstí, která také nesplňuje 
zákonem stanovenou podmínku 1000 podpisů občanů hlavního města Prahy, aby musela být projednána v 
zastupitelstvu. Navrhuje se předat k vyřízení náměstkovi Hlaváčkovi. 
 
Mgr. Benda se dotázal, zda nemá úřad trvat na splnění podmínek než petici někam předávat a následně by měla být 
petice projednána. 
 
Předsedkyně KV uvedla, že s peticí se musí KV nějakým způsobem vypořádat, nelze jí nevyřídit.  
 
Tajemník KV uvedl, že petice upravuje v obecné rovině zákon o právu petičním, který stanovuje povinnost vyřízení 
petice do 30 dnů. K němu je speciální ustanovení zákona o hlavním městě Praze, které po splnění podmínky počtu 
podpisů stanoví povinnost projednání petice v zastupitelstvu hlavního města Prahy. Tato podmínka splněna není, 
proto je petici nutno vyřídit odpovědí do 30 dnů. Proto je nezbytné postoupení věcně příslušnému náměstkovi k 
věcné odpovědi, petici nelze odložit. 

Usnesení č. U-VK-0098 

Výbor kontrolní ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

petici za návrat sousoší maršála Radeckého na Malostranské náměstí 

I I .   k o n s t a t u j e ,  ž e  

není splněna zákonná podmínka pro povinnost předložení a projednání petice v zastupitelstvu hlavního města 
Prahy (podmínka podpisů alespoň 1000 občanů hlavního města Prahy) 

I I I .   p ř e d á v á  

petici k vyřízení náměstkovi primátora hl. m. Prahy pro oblast územního rozvoje a územního plánu doc. Ing. 
arch. Petru Hlaváčkovi 

 

přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

6. Prověření splnění úkolu, uloženého zastupitelstvem hlavního města Prahy č. 19/43 ze dne 10. 9. 2020 (projednání 
loterijní vyhlášky s UOHZ) 

Předkladatel: Ing. Alexandra Udženija, předsedkyně Výboru kontrolního 
 
Dalším projednávaným bodem je prověření splnění úkolu, uloženého zastupitelstvem hlavního města Prahy č. 19/43 
ze dne 10. 9. 2020 (projednání loterijní vyhlášky s UOHZ). Prověřování splnění termínů a uložených úkolů je 
zákonnou kompetencí KV. 
 
Předsedkyně KV zrekapitulovala dosavadní postup v této věci a příslušné úkoly rady a zastupitelstva hlavního města 
Prahy: 
 
Usnesením zastupitelstva hlavního města Prahy č. 19/43 ze dne 10. 9. 2020 byl uložen radě hlavního města Prahy 
úkol před účinností obecné závazné vyhlášky o regulaci hazardních her projednat s Úřadem pro ochranu 
hospodářské soutěže, s tím, že ÚOHS zkonstatuje, zda obecně závazná vyhláška řeší stávající deliktní stav, a to s 
termínem do 30. 11. 2020. 
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Rada hlavního města Prahy následně uložila svým usnesením č. 2030 ze dne 14. 9. 2020 úkol radní pro oblast 
legislativy, veřejné správy a podpory bydlení JUDr. Haně Kordové Marvanové seznámit zastupitelstvo hlavního města 
Prahy s výsledkem projednání stávajícího stavu s Úřadem pro ochranu hospodářské soutěže s termínem 30. 11. 
2020. 
 
Dne 17. 12. 2020 byla zastupitelstvu hlavního města Prahy radní pro oblast legislativy, veřejné správy a podpory 
bydlení JUDr. Hanou Kordovou Marvanovou předložena Informace k obecně závazné vyhlášce č. 14/2020 Sb. hl. m. 
Prahy, kterou se vymezují podmínky provozování hazardních her na území hl. m. Prahy, avšak z podané informace 
nevyplývá, zda přijatá obecně závazná vyhláška řeší stávající deliktní stav. V Informaci se pouze konstatuje, že ze 
strany ÚOHS hl. m. Praha neobdrželo stanovisko k nově přijaté vyhlášce, a to i s ohledem na skutečnost, že z důvodu 
nouzového stavu nemohlo proběhnout osobní jednání ve věci za účastí právních zástupců hl. m. Prahy. 
 
Na základě uvedených skutečností předsedkyně KV navrhla, aby KV upozornil: 
 
- že rada hlavního města Prahy nedodržela zastupitelstvem stanovený termín pro podání požadované informace, 
neboť zastupitelstvo hlavního města Prahy do dnešního dne neobdrželo požadovanou informaci a současně 
neprodloužilo termín plnění uloženého úkolu. Tímto došlo k porušení zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě 
Praze, ve znění pozdějších předpisů, konkrétně § 68 odst. 1. Podle tohoto ustanovení je rada hlavního města Prahy 
výkonným orgánem hlavního města Prahy v oblasti samostatné působnosti odpovědným ze své činnosti 
zastupitelstvu hlavního města Prahy. Rada hlavního města Prahy připravuje návrhy pro jednání zastupitelstva 
hlavního města Prahy a zabezpečuje plnění jim přijatých usnesení. Z uvedeného vyplývá, že rada hlavního města 
Prahy nezabezpečila plnění přijatého usnesení zastupitelstva hl. m. Prahy čísla 19/43, ze dne 10. 9. 2020. 
 
- že radní pro oblast legislativy, veřejné správy a podporu bydlení JUDr. Hana Kordová Marvanová nesplnila úkol 
stanovený radou hlavního města Prahy usnesením č. 2030 ze dne 14. 9. 2020, která bodem I. 37.1. uložila radní JUDr. 
Haně Marvanové Kordové seznámit zastupitelstvo hlavního města Prahy s výsledkem projednání dle bodu III.1.1. 
usnesení zastupitelstva hlavního města Prahy č. 19/43, ze dne 10. 9. 2020 s termínem 30. 11. 2020. Tímto radní 
JUDr. Hana Kordová Marvanová nedodržela stanovený termín, neboť zastupitelstvo hlavního města Prahy do 
dnešního dne neobdrželo požadovanou informaci. Dále tímto radní pro legislativu, veřejnou správu a podporu 
bydlení JUDr. Hana Marvanová Kordová porušila zákon č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, ve znění pozdějších 
předpisů. Podle § 51 odst. 3 tohoto zákona je člen zastupitelstva hlavního města Prahy povinen se zúčastnit zasedání 
zastupitelstva hl. m. Prahy, popřípadě zasedání jiných orgánů hl. m. Prahy, je-li jejich členem, a plnit úkoly, které pro 
něho z výkonů funkce vyplývají, a úkoly, které mu tyto orgány uloží, hájit zájmy občanů hl. m. Prahy a jednat a 
vystupovat tak, aby nebyla ohrožena vážnost jeho funkce. 
 
Předsedkyně KV dále navrhla, aby KV doporučil  
 
- zastupitelstvu hlavního města Prahy vyzvat radu hlavního města Prahy ke zjednání nápravy,  
 
- radě hlavního města Prahy důrazně upozornit radní pro legislativu, veřejnou správu a podporu bydlení JUDr. Hanu 
Kordovou Marvanovou na skutečnost, že z její strany došlo k porušení zákona o hlavním městě Praze (§ 51 odst. 3), 
neboť nesplnila úkol, který pro ní vyplývá z výkonu funkce a který jí orgány, jejíž je členem uložily, 
 
- radě hlavního města Prahy důrazně upozornit radní pro legislativu, veřejnou správu a podporu bydlení JUDr. Hanu 
Kordovou Marvanovou, že jejím vystupováním mohlo dojít k ohrožení vážnosti její funkce. 
 
O uvedených skutečnostech by měla být informována rada i zastupitelstvo hlavního města Prahy. 
 
Mgr. Benda uvedl, že nechce toto meritorně rozporovat, jedná se o závažné formulace, bylo by vhodné mít vyjádření 
radní Marvanové, zeptal se zda byla přizvána. 
 
Předsedkyně KV uvedla, že radní Marvanová byla zvána, účast potvrdila, dnes ráno se však omluvila. Dále sdělila, že 
zítra by měla být schůzka s UOHS.  
 
Bc. Krausová uvedla, že by bez vyjádření radní nechtěla bod ukončit a navrhla přerušit pro příště. 
 
Mgr. Benda uvedla, že by bylo vhodné radní mít aspoň online, v dané věci se zdrží hlasování. 
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Předsedkyně KV uvedla, že už je to tady docela dlouho, termín byl 30. 11., je březen. Byť lze chápat okolnosti, je 
nutno zdůraznit, že radní pro legislativu by měla znát zákony. Mohla přijít s žádostí o prodloužení lhůty a bylo by vše 
v pořádku. 
 
Mgr. Gellová uvedla, že k porušení došlo a je povinností KV na to upozornit. Návrh podporuje. 
 
Ing. Prokop uvedl, že návrh podporuje. Na zastupitelstvu byla předmětná vyhláška projednávána mnoho hodin, byla 
přijata na základě kompromisu právě projednání s UOHS. O to je tento úkol důležitější.  
 
Předsedkyně KV uvedla, že je to pravda a i ona sama hlasoval pro tento kompromisní návrh. 
 
Bc. Krausová navrhla přerušení projednávání bodu: 
 
pro 1, zdržel se 5, proti 0. Návrh na přerušení nebyl přijat. 
 

Usnesení č. U-VK-0099 

Výbor kontrolní ZHMP 

I .   k o n s t a t u j e ,  ž e  

1.  usnesením zastupitelstva hlavního města Prahy č. 19/43 ze dne 10. 9. 2020 byl uložen radě hlavního 
města Prahy úkol před účinností obecné závazné vyhlášky o regulaci hazardních her projednat s Úřadem 
pro ochranu hospodářské soutěže, s tím, že ÚOHS zkonstatuje, zda obecně závazná vyhláška řeší 
stávající deliktní stav, a to s termínem do 30. 11. 2020 

2.  rada hlavního města Prahy uložila svým usnesením č. 2030 ze dne 14. 9. 2020 úkol radní pro oblast 
legislativy, veřejné správy a podpory bydlení JUDr. Haně Kordové Marvanové seznámit zastupitelstvo 
hlavního města Prahy s výsledkem projednání stávajícího stavu s Úřadem pro ochranu hospodářské 
soutěže s termínem 30. 11. 2020 

3.  dne 17. 12. 2020 byla zastupitelstvu hlavního města Prahy radní pro oblast legislativy, veřejné správy a 
podpory bydlení JUDr. Hanou Kordovou Marvanovou předložena Informace k obecně závazné vyhlášce 
č. 14/2020 Sb. hl. m. Prahy, kterou se vymezují podmínky provozování hazardních her na území hl. m. 
Prahy 

4.  z podané informace nevyplývá, zda přijatá obecně závazná vyhláška řeší stávající deliktní stav. V 
Informaci se pouze konstatuje, že ze strany ÚOHS hl. m. Praha neobdrželo stanovisko k nově přijaté 
vyhlášce, a to i s ohledem na skutečnost, že z důvodu nouzového stavu nemohlo proběhnout osobní 
jednání ve věci za účastí právních zástupců hl. m. Prahy 

I I .   u p o z o r ňu j e  

1.  že rada hlavního města Prahy nedodržela zastupitelstvem stanovený termín pro podání požadované 
informace, neboť zastupitelstvo hlavního města Prahy do dnešního dne neobdrželo požadovanou 
informaci a současně neprodloužilo termín plnění uloženého úkolu. Tímto došlo k porušení zákona č. 
131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, ve znění pozdějších předpisů, konkrétně § 68 odst. 1. Podle 
tohoto ustanovení je rada hlavního města Prahy výkonným orgánem hlavního města Prahy v oblasti 
samostatné působnosti odpovědným ze své činnosti zastupitelstvu hlavního města Prahy. Rada hlavního 
města Prahy připravuje návrhy pro jednání zastupitelstva hlavního města Prahy a zabezpečuje plnění jim 
přijatých usnesení. Z uvedeného vyplývá, že rada hlavního města Prahy nezabezpečila plnění přijatého 
usnesení zastupitelstva hl. m. Prahy čísla 19/43, ze dne 10. 9. 2020 

2.  že radní pro oblast legislativy, veřejné správy a podporu bydlení JUDr. Hana Kordová Marvanová 
nesplnila úkol stanovený radou hlavního města Prahy usnesením č. 2030 ze dne 14. 9. 2020, která 
bodem I. 37.1. uložila radní JUDr. Haně Marvanové Kordové seznámit zastupitelstvo hlavního města 
Prahy s výsledkem projednání dle bodu III.1.1. usnesení zastupitelstva hlavního města Prahy č. 19/43, ze 
dne 10. 9. 2020 s termínem 30. 11. 2020. Tímto radní JUDr. Hana Kordová Marvanová nedodržela 
stanovený termín, neboť zastupitelstvo hlavního města Prahy do dnešního dne neobdrželo požadovanou 
informaci. Dále tímto radní pro legislativu, veřejnou správu a podporu bydlení JUDr. Hana Marvanová 
Kordová porušila zákon č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze, ve znění pozdějších předpisů. Podle § 
51 odst. 3 tohoto zákona je člen zastupitelstva hlavního města Prahy povinen se zúčastnit zasedání 
zastupitelstva hl. m. Prahy, popřípadě zasedání jiných orgánů hl. m. Prahy, je-li jejich členem, a plnit 
úkoly, které pro něho z výkonů funkce vyplývají, a úkoly, které mu tyto orgány uloží, hájit zájmy občanů 
hl. m. Prahy a jednat a vystupovat tak, aby nebyla ohrožena vážnost jeho funkce 
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I I I .   d o p o r u č u j e  

1.  zastupitelstvu hlavního města Prahy vyzvat radu hlavního města Prahy ke zjednání nápravy 

2.  radě hlavního města Prahy důrazně upozornit radní pro legislativu, veřejnou správu a podporu bydlení 
JUDr. Hanu Kordovou Marvanovou na skutečnost, že z její strany došlo k porušení zákona o hlavním 
městě Praze (§ 51 odst. 3), neboť nesplnila úkol, který pro ní vyplývá z výkonu funkce a který jí orgány, 
jejíž je členem uložily 

3.  radě hlavního města Prahy důrazně upozornit radní pro legislativu, veřejnou správu a podporu bydlení 
JUDr. Hanu Kordovou Marvanovou, že jejím vystupováním mohlo dojít k ohrožení vážnosti její funkce 

I V .   p o v ě ř u j e  

předsedkyni Výboru kontrolního ing. Alexandru Udženiji, aby o tomto usnesení informovala radu a 
zastupitelstvo hlavního města Prahy na jejich nejbližších zasedáních 

 

přijato, pro: 4, proti: 0, zdržel se: 2, mimo místnost: 0 

 

7. Podnět na podnájem stadionu Ďolíček 

Předkladatel: Ing. Alexandra Udženija, předsedkyně Výboru kontrolního 
 
Předsedkyně KV uvedla, že bohužel nebylo doručeno vyjádření radního Šimrala a stanovisko Výboru pro správu 
majetku, který si KV vyžádal na předchozím jednání. Bylo doručeno pouze vyjádření LEGu. Z uvedených důvodů 
navrhla bod přerušit a projednat příště. 

Usnesení č. U-VK-0100 

Výbor kontrolní ZHMP 

I .   p ř e r u š u j e  

projednání tohoto bodu do příštího jednání 

 

přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

8. Přemostění Holešovice - žádost o úhradu nákladů 

Předkladatel: Ing. Alexandra Udženija, předsedkyně Výboru kontrolního 
 
Předsedkyně KV představila další bod programu, žádost o úhradu nákladů. Ztotožnila se s vyjádřením nám. 
Scheinherra a navrhla usnesení o nedůvodnosti uplatněného požadavku spolku Bubenečská beseda 

Usnesení č. U-VK-0101 

Výbor kontrolní ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

1.  požadavek spolku Bubenečská beseda o úhradu nákladů za ověřovací studii a související práce na 
Projektu Přemostění Holešovice - Karlín 

2.  odpověď náměstka primátora Scheinherra k nedůvodnosti požadavku spolku na proplacení úhrady 

I I .   n e p o v a ž u j e  

uplatněný požadavek spolku Bubenečská beseda za důvodný a souhlasí se způsobem i obsahem jeho vyřízení 

 

přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

9. Zpráva ředitelky OKC o výkonu kontrolních činností 
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Předkladatel: Ing. Alexandra Udženija, předsedkyně Výboru kontrolního 
 
Ředitelka OKC seznámila členy KV s provedením kontrol za předchozí období. 

Usnesení č. U-VK-0102 

Výbor kontrolní ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zprávu ředitelky OKC o výkonu kontrolních činností 

 

přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 

10. Různé 

 
Mgr. Benda navrhnul pro budoucí jednání možnost distančního jednání. 
 
Předsedkyně KV uvedla, že znění jednacího řádu nechá posoudit LEG a případně bude iniciovat změnu jednacího 
řádu výborů. 
 
Ing. Prokop vyjádřil názor opačný, hybridní jednání je v případě KV zvláštní, je lepší se sejít osobně.  
 
Mgr. Gellová se dotázala na případné změny termínů KV.  
 
Předsedkyně KV uvedla, že plán je vyhovující (druhé úterý v měsíci ve 12:00), bylo by teď i složité hledat místnost. 
 
Mgr. Benda uvedl, že by bylo rozumnější začínat trochu později, třeba ve 13:00. 
 
Bc. Krausová poděkovala za vedení výboru, bylo to věcné a svižné. 

 

 

 

 

 

 

Předsedkyně KV poděkovala všem přítomným za účast a ukončila jednání ve 13:10. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřil: Bc. Tomáš Štampach, člen Výboru kontrolního ZHMP  

Zapsal: JUDr. Adrián Radošinský, tajemník Výboru kontrolního ZHMP   

Ing. Alexandra Udženija 
předsedkyně Výboru kontrolního ZHMP 

 
 
 
 

JUDr. Adrián Radošinský 
tajemník Výboru kontrolního ZHMP 

 


